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دیدار تیم های استقلال و پرسپولیس از هفته بیستم رقابت های لیگ 
برتر در حالی چهارشنبه آینده به میزبانی ورزشگاه آزادی برگزار می شود که 

از مدت ها قبل زمزمه انتخاب داور این مسابقه آغاز شده و گمانه زنی های زیادی 
در این خصوص مطرح شده است.  در »فرهیختگان« چند هفته پیش و به نقل 
از یکی از اعضای کمیته داوران در این خصوص خبر دادیم که احتمالا ســـوت 
قضـــاوت دربـــی 103 بـــه یک داور خارجی خواهد رســـید با ایـــن حال مخالفت و 
مقاومت ها در این خصوص بعد از انتشار این خبر از سوی داوران و کارشناسان 
داوری به اوج رسیده تا جایی که به نظر می رسد همین اتفاق باعث شد تا انتخاب 
داور خارجی برای دربی منتفی شود.  در ادامه اما شایعات پیرامون داوران دربی 
103 به اوج رســـیده و طی روزهای گذشـــته اخبار متعدد فراوانی در این خصوص 
منتشر شده است. طی روزهای گذشته و قبل از اینکه لایسنس سه داور جدیدی 
که دورهای VAR را سپری کرده اند، از سوی فیفا تایید شود صحبت از انتخاب 
گزینه هایی مانند عرب براقی، اکرمی و منصوریان بود. البته بنیادی فر نیز با توجه 
به داشتن این مدرک از گزینه های محتمل برای قضاوت دوباره در دربی بود که با 
توجه به انتخاب وی به عنوان داور دیدار استقلال و استقلال خوزستان یک هفته 
قبل از دربی و همچنین حضور این چهره همراه با مهسا قربانی در اتاق  VAR، نام 
بنیادی فر از گزینه های قضاوت در دربی پایتخت حذف شد.  با این حال طی 
روزهای اخیر اخبار حکایت از آن دارد که لایسنس VAR بیژن حیدری از سوی 
فیفا تایید شده و برای دو داور دیگر یعنی پیام حیدری و وحید کاظمی در دستور 
کار است. هرچند شنیده ها حکایت از آن دارد که فیفا اوکی نهایی خود را در این 
خصوص داده و به احتمال بسیار زیاد لایسنس حیدری و کاظمی نیز به زودی 
، شش داور دیگر  تایید خواهد شد.  بنابراین تا این لحظه علاوه بر موعود بنیادی فر
به اسامی بیژن حیدری، وحید کاظمی، پیام حیدری، حسن اکرمی، امیر عرب براقی 
و مرتضی منصوریان نیز مجوز قضاوت با سیستم کمک داور ویدئویی را دارند اما 
، سوت قضاوت دربی 103 به کدام یک از داوران فوق برسد  اینکه به جز بنیادی فر

باید تا لحظه اعلام نام داور این مسابقه صبر کرد. 
 توالی اتفاقات خاص برای سومین دربی پیاپی

دربـــی 103 در حالـــی برگـــزار می شـــود که رئیس کمیته داوران فدراســـیون فوتبال از 

انتخاب مهسا قربانی، داور زن به عنوان یکی از داوران اتاق VAR خبر داد. به این 
ترتیب برای اولین بار در تاریخ رقابت های دو تیم و چه بسا برای اولین بار در تاریخ 
رقابت های فوتبال باشـــگاهی در فوتبال ایران یک داور زن به عنوان 
داور حســـاس ترین رقابت باشـــگاهی در فوتبال کشـــورمان 

انتخاب شده است. 
نکتـــه قابل توجه اینکـــه این برای 
سومین دربی پیاپی 

اســـت که شـــاهد 
اتفاقات خاص در جریان بازی 

اســـتقلال و پرســـپولیس هســـتیم. بر همین 
اساس در دربی شماره 101 در جریان دیدار فینال جام 

حذفی در فصل گذشته رقابت ها در حالی اشکان خورشیدی 
این دیدار را به قضاوت پرداخت که این چهره مطرح داوری فوتبال 

ایران در دقایق پایانی این مسابقه مصدوم شده و جای خود را به زاهدی فر 
داد. به این ترتیب برای نخستین بار در تاریخ این رقابت ها، یک داور مصدوم 

شده و جایش را به یک داور دیگر داد. 
در دربی 102 نیز برای نخستین بار حساس ترین بازی فوتبال باشگاهی کشور 

بـــا اســـتفاده از کمک داور ویدئویی برگزار شـــد تا به لطـــف آن یک پنالتی برای 
اســـتقلال در ثانیه های پایانی مســـابقه گرفته شـــود. حالا نیز با انتخاب یک زن 
به عنوان تیم داوری دربی، توالی اتفاقات خاص در دربی ها به ســـومین دربی 

پیاپی رسیده است. 
 VAR کار حیدری را در دربی رفت خراب کرد! 

طی روزهای اخیر برخی رسانه ها به انتخاب داور دربی 103 واکنش نشان داده 
و شانس وحید کاظمی و بیژن حیدری را بیشتر از داوران دیگر ارزیابی کردند. 
در واقع با گرفتن لایســـنس کمک داور ویدئویی و ارســـال تاییدیه آن از ســـوی 

فیفا، این موضوع تا حدی قطعی اســـت که یکی از دو چهره دربی را ســـوت 
خواهند اما اینکه شانس کدام بیشتر است با بررسی و ارزیابی برخی آیتم ها 
ک هـــای انتخاب از ســـوی کمیتـــه داوران شـــاید از الان بتوان در این  و ملا

خصوص به نتیجه گیری شفاف تری پرداخت. 
در این خصوص برخی کارشناسان داوری اعتقاد دارند شانس وحید 

کاظمی به عنوان داوری که دربی اولش را سوت خواهد زد بیشتر است. 

نکته قابل توجه اینکه این دو داور در بازی رفت هم گزینه های قضاوت در دربی 
بودند و اتفاقا از بین آنها شانس بیژن حیدری بیشتر از کاظمی بود اما از آنجایی که 
در لحظات پایانی باقی مانده به دربی 102 این تصمیم گرفته می شود که این بازی 
با VAR برگزار شود، این داور به دلیل نداشتن لایسنس از جمع گزینه های قضاوت 
دربی خارج شده و بنیادی فر در یک روز مانده به 

بازی دربی جایگزین حیدری می شود. 
برای دربی 103 نیز حقیقت این اســـت که شانس 
حیـــدری بـــاز هـــم بیشـــتر از کاظمی بود امـــا به خاطر 
اشتباهاتی که بیژن حیدری در بازی پرسپولیس مقابل 
آلومینیوم مرتکب شد این موضوع باعث شده تا شانس قضاوت وی 
برای دربی 103 کمتر شود. در این خصوص شنیده می شود اشتباهات 
تاثیرگذار حیدری در جریان بازی برگزار شده در اراک باعث شده تا او 
طبق روند محرومیتی که برای داوران در نظر گرفته می شود، چهار هفته از 
قضاوت در رقابت های لیگ برتر محروم شده که در این صورت حیدری 
هم اتوماتیک وار از گزینه های قضاوت دربی 103 خارج شده و کاظمی 
گزینه اصلی خواهد شد.  البته شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« 
حکایت از آن دارد که اگر کمیته داوران بخواهد قانون را رعایت کند، 
حیدری محروم خواهد بود اما با توجه به اینکه محرومیت داوران هیچ گاه 
به صورت رسمی رسانه ای نشده و روند مشخص و روشنی به صورت 
عمومی درباره محرومیت آنها وجود ندارد این امکان وجود دارد که قانون 
در مواقع استثنا مثل برگزاری دیدار دربی و سایر رقابت های مهم دیگر و 
به این دلیل که بیژن حیدری داور باتجربه و بین المللی به شمار می رود، 
رعایت نشده که در این صورت شانس حیدری باز هم افزایش پیدا خواهد 
کرد.  این در حالی است که شانس کاظمی از این جهت بالاتر است که 
در بازی های اخیر تیمش اشتباهات تاثیرگذار نداشته و در بازی های 
، نمرات خوبی را دریافت  حســـاس اخیر مثل پرســـپولیس و تراکتور
کرده و همین موضوع شانس او را کمی از حیدری بیشتر کرده است. 

 دیگر کدام داوران شانس دارند؟ 
همه اینها در حالی هستند که با وجود آنکه گفته می شود تاییدیه 
لایســـنس برادران حیدری و کاظمی آپلود و تایید شـــده اســـت در 
صورتی که این امر به دربی نرسد، به طور قطعی امیر عرب براقی این 

مسابقه را سوت خواهد زد. 

هت تریک اتفاقات خاص داوری در سومین دربی پیاپی

داور دربی 103؟ بیژن یا وحید؛ مساله این است 
حیدری محروم است؟ شانس کاظمی بیشتر می شود؟ 

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

زمان برای کسب مجوز حرفه ای سرخابی ها رو به پایان است

دست دست نکنید
واگذاری سرخابی ها و حل مشکل مالکیت مشترک این دو باشگاه یکی از الزامات کسب مجوز حرفه ای و به تبع آن حضورشان در تورنمنت های آسیایی 
در فصل آینده است اما درحالی که فرصت ارسال مدارک در این زمینه رو به اتمام است هر روز اخبار متناقضی در این خصوص شنیده می شود و این 
نگرانی وجود دارد که باز هم شاهد حذف استقلال و پرسپولیس از آسیا باشیم. وزیر تعاون و کار روز سه شنبه با اعلام اینکه صندوق های زیرمجموعه 
این وزارتخانه از اینکه سهامدار قرمزها باشند استقبال می کنند این امیدواری را به وجود آورد که مشکل این دو باشگاه به زودی حل می شود اما ظاهرا هنوز 
حرکتی اساسی و قابل تامل در این زمینه انجام نشده و مصاحبه دیروز معاون سازمان خصوصی سازی با این مضمون که » واگذاری استقلال و پرسپولیس 
در شرایط فعلی سخت است« باعث شد تا باز هم هواداران این دو باشگاه نگران آینده باشگاه خود شوند. این در حالی است که تنها یک ماه دیگر 
برای انجام این فرآیند زمان باقی است و روز 20 فروردین باید مدارکی که ثابت کند این دو باشگاه دارای مالکیت مشترک نیستند به کمیته صدور مجوز 
حرفه ای ارسال شود. البته گفته می شود ممکن است دو باشگاه متوسل به راهکار دیگری شوند تا با دادن این تعهد به AFC که مراحل انتقال مالکیت 
در حال انجام است و به زودی نهایی خواهد شد بتوانند مجوز بگیرند اما اینکه آیا این موضوع مورد قبول AFC واقع خواهد شد یا نه مشخص نیست. در 
هر حال مهلت عمل به وعده  ها رو به پایان است و به جای دست دست کردن باید هر چه زودتر چاره ای برای واگذاری این دو باشگاه اندیشیده شود.

اوسمار نگران مصدومیت مدافع گرجی و سه کارته بودن کنعانی

وضعیت مبهم گولسیانی برای حضور در دربی
یکن گرجستانی برای پشت سر  ی فردا با فولاد خوزستان گئورگی گولسیانی را به علت کشیدگی عضله در اختیار ندارد و این باز پرسپولیس در باز
گذاشتن دوره درمانی اش راهی کشور خود شده است. شرایط گولسیانی به شکلی است که شاید اواسط هفته آینده بتواند به تمرینات گروهی 
ی پرســـپولیس و نفت و گار گچســـاران اوســـمار  سرخپوشـــان برگردد و این بدان معناســـت که احتمال غیبت او در دربی هم وجود دارد. در باز
ی نســـبت به دیدار با  تصمیم گرفت به علی نعمتی اســـتراحت داده و از فرشـــاد فرجی در کنار کنعانی زادگان اســـتفاده کند. اما شـــرایط این باز
فولاد فرق دارد و اوســـمار مجبور اســـت نیم نگاهی هم به دربی 102 داشـــته باشـــد. از این جهت که باید از زوجی اســـتفاده کند که برای دربی در 
صورت غیبت احتمالی گولسیانی هماهنگ باشند. با حضور عبدالکریم حسن در سمت چپ خط دفاع پرسپولیس نعمتی احتمالا مجبور 
ی فردا نعمتی هم این شـــانس را دارد که یکی از مدافعان میانی ثابت  شـــود از این پس به پســـت اصلی خود برگردد. در چنین شـــرایطی برای باز
ی فردا دربی را از دســـت  تیمش باشـــد. اما موضوع دیگر ســـه کارته بودن محمدحســـین کنعانی زادگان اســـت که در صورت اخطار گرفتن در باز
خواهد داد. در همین راستا اوسمار حتی می تواند از زوج نعمتی و فرجی مقابل فولاد بهره ببرد تا نگرانی بابت محرومیت کنعانی نداشته باشد. 

ی فردا ممکن است.  با توجه به این مساله هر احتمالی در باز

تیم مس پس از یک نیم فصل ســـخت، چند هفته ای بود که با محرم نوید کیا 
یاد دوام نیاورد و این مربی نیز قهر  خوب پیش می رفت اما این روزهای خوش ز
کرده و راهی اصفهان شد. محرم  که پیش از پیوستن به این تیم از مدیرعامل 
یکنان پرداخت شود، بعد از  باشـــگاه قول گرفته بود تا 1۵ اســـفند مطالبات باز
یکنان داده بود  اینکه مشـــکلات مالی این تیم حل نشـــد طبق قولی که به باز
از هدایت تیم مس سر باز زد. مدیران باشگاه مس ابتدا تصور کردند نوید کیا 
به دلیل تولد پســـرش به اصفهان رفته و منتظر بازگشـــت او بودند اما در واقع 
ی با استقلال به  ی که او بعد از باز حضور او در اصفهان طولانی شد، به طور

اصفهان رفته و هنوز در تمرینات تیمش شرکت نکرده است. 

 یک استان برای بازگرداندن نویدکیا بسیج شد
غیبـــت نویدکیـــا در حالی ادامه دارد که مســـی ها بایـــد روز جمعه میزبان تیم 
ی به دلیل شرایط  کتور در هفته نوزدهم لیگ برتر باشند. حساسیت این باز ترا
کتور در جدول از یک سو و از سوی دیگر نگرانی ها در خصوص ادامه  تیم ترا
ی نویدکیا با تیم مس شـــرایط را بـــرای علاقه مندان به این تیم بحرانی  همـــکار
کرده اســـت. در مدت کوتاهی که محرم هدایت تیم مس را بر عهده داشـــت 
تاثیر قابل توجهی بر عملکرد فنی این تیم گذاشـــته و از تیم زخم خورده مس 
یک تیم منظم و با برنامه ساخته بود. نویدکیا نقایص فنی را برطرف کرده و با 
ی رو به جلو و هجومی دارد اما ساختار دفاعی  یادی به باز وجود اینکه علاقه ز

خوبی هم برای مس ایجاد کرده بود. 
یکنـــان مـــس که دیدند محرم در دفاع از حقوق آنها و اعتبار خود  از طرفـــی باز
تمرینات را رها کرده و در واقع عطای مربیگری در مس را به لقایش بخشیده 
کتور  ی با ترا است در تمرینات روز گذشته حاضر نشده و به نوعی قبل از باز
تمرین نکردند. حالا حساسیت ها در شرایطی که تیم مس بدون مربی است 
و حتی تمرین هم نمی کند در رفســـنجان بالا گرفته اســـت. این طور که گفته 
ی از مسئولان با کمک روابطی که دارند در تلاشند مشکل این  می شود بسیار
گر شرایط به همین شکل پیش برود حتی ممکن است  تیم را برطرف کنند. ا
که تا وقتی مطالبات  کتور ســـرمربی نداشـــته باشـــد؛ چرا ی با ترا تیم مس در باز
یکنان پرداخت نشـــود محرم به رفســـنجان برنمی گردد. در چنین شرایطی  باز
کتور حاضر نشـــوند. آنها در  ی با ترا یکنان نیز برای بـــاز بیـــم آن مـــی رود کـــه باز

ایـــن مـــدت به واســـطه محرم نویدکیا از هرگونه اعتراض نســـبت به مســـائل و 
مشـــکلات مالـــی امتنـــاع کرده و در آرامش به کارشـــان ادامـــه دادند اما به نظر 

می رسد طغیان کرده اند. 
حسین پورمحمدی در مورد اتفاقات اخیر پیرامون باشگاه مس به ما گفت: 
»با توجه به صحبت هایی که مســـئولان شـــرکت مس با ما داشـــتند وعده 1۵ 
یادی را برای پرداختی به  اسفندماه را دادم. مسئولان شرکت مس وعده های ز
ما دادند اما دو ماه است که پولی به حساب باشگاه پول واریز نکرده اند. در 
یادی صحبت کرده ایم و منتظریم تا اتفاقاتی رخ دهد.« این رابطه با مسئولان ز

 محرم قول بازیکنان را تلافی کرد
نوید کیا وقتی قرار شد هدایت مس را بر عهده بگیرد از پورمحمدی، مدیرعامل 
یکنان خواستار شد.  این باشگاه روز مشخصی را برای پرداخت مطالبات باز
طـــی توافقـــی که دو طرف انجام دادند 1۵ اســـفند را زمان پرداخت مطالبات 
یکنان اعلام کردند. از طرفی این مربی به مدیران این باشـــگاه متذکر شـــد  باز
یخ پرداخت نشـــود حتی یک ثانیه هم در  در صورتی که مطالبات در این تار
یکنان نیز به خاطر این مربی کوتاه آمده و تا 1۵ اسفند  کنار تیم نمی ماند. باز
ی کردند.  به مدیران این باشگاه مهلت دادند و با جان و دل برای نویدکیا باز
نتیجـــه همدلـــی موجود در تیم مـــس را می توان در نتایج چند هفته اخیر این 

تیم مشاهده کرد. 
یکنان گفت:  ی با استقلال محرم در رختکن تیم مس به باز از این رو بعد از باز
»از شـــما به خاطر تلاش تان ممنونم. قولی را که برای کمک به تیم داده بودید 
عملی کردید، حالا نوبت من است که به قولم عمل کنم. به شما قول داده بودم 
گر پول نیامد از اصفهان برنمی گردم  گـــر پـــول نیاید، تیم را ترک می کنم، پس ا ا

که وقتی خلف وعده می کنند دیگر دلیلی ندارد بمانم.« چرا
یکنان شـــد و آنها مربی  را در  ایـــن اظهـــارات محـــرم هرچند باعث دلگرمی باز
که تیم ســـر و  کنار خود احســـاس کردند اما از طرفی واقعا ناراحت بودند، چرا
یافتی  یکنان نزدیک به ۵ ماه هیچ در شکل خوبی گرفته بود و با وجود اینکه باز
ی می کردند. از این رو برای موفقیت  نداشتند اما با جان دل برای این تیم باز

مس چاره ای جز بازگشت این مربی نیست. 
یکنان در این مدت به احترام محرم نویدکیا حرفی  پورمحمدی ادامه داد: »باز
نزده اند و مصاحبه ای نداشـــتند و حتی تمرینات تعطیل نشـــده و دســـت به 
اعتصاب نزده اند. شرکت می داند تیم در بهترین وضعیت فنی و اخلاقی قرار 
دارد اما درگیر بحران مالی شدید است. چند روز گذشته قول هایی داده اند اما 
یکنان معذرت خواهی  هنوز هیچ اتفاقی نیفتاده است. من از کادر فنی و باز

می کنم که نتوانستم منابع مالی که به آنها قول داده بودم محقق شود.«

 امروز پول واریز می شود؟ 
هر چند پورمحمدی به عنوان مدیرعامل باشگاه مس رفسنجان 1۵ اسفند را 
یکنان این تیم اعلام کرد و حالا باعث قهر  یخ پرداخت مطالبات جدید باز تار
محرم نوید کیا شده است، اما با توجه به آنچه نزدیکان به باشگاه می گویند این 
مدیرعامل طی روزهای اخیر مدام درحال تردد بین تهران، کرمان و رفسنجان 
یافت بخشی از پول مورد نظر مشکلات مالی تیم را برطرف  بود تا بتوانند با در
کرده و مانع جدایی نویدکیا شود. طبق آنچه به مدیرعامل باشگاه مس اعلام 
کرده بودند قرار بود دیروز درصدی از مبلغ وعده داده شده به حساب باشگاه 
پرداخت شـــود اما این اتفاق رخ نداد تا همه امید مســـی ها به امروز باشـــد؛ هر 
چند برخی معتقدند پنجشنبه روز کاری به حساب نمی آیند و به دلیل تعطیلی 
یکنان  گر این اتفاق رخ ندهد و باز آخر هفته امیدی به پرداخت پول نیست. ا
به پول شـــان نرســـند بازگشت نوید کیا نیز ممکن نیست و بدون شک مسی ها 

کتور بدون سرمربی خواهند بود.  ی با ترا در باز
مدیرعامل مس گفت: »شـــرکت مس همیشـــه حامی تیم ما بوده اما متاسفانه 
مدتی اســـت باشـــگاه به حال خود رها شـــده است.  ای کاش تصمیمی گرفته 
ی با  یافـــت کردند به پیـــش از باز یکنـــان ما پول در ی کـــه باز شـــود! آخرین بـــار
کنون باید پرداختی ما به ۵0 درصد می رســـید اما 10، 1۵  ســـپاهان برمی گردد. ا

درصد از وعده مان عقب هستیم.«

 متممی برای پرداخت پول به مس صادر شد
اخیرا و با توجه به اتفاقی که بین محرم نویدکیا و باشـــگاه مس رخ داد برخی 
نسبت به بدهی های باشگاه های تحت پوشش صنایع مس حساس شده و 
گر شرکت مس توان تأمین بودجه مورد نیاز باشگاه ها را ندارد،  معتقد هستند ا
ی ده ها تیم ورزشـــی در اســـتان های کرمان و آذربایجان شـــرقی  دلیل راه انداز

چیست؟ 
یـادی از بدهی هـای برخـی تیم هـای ورزشـی  کـه شـنیدیم بخـش ز اینطـور 
تحـت پوشـش شـرکت مـس فقـط مربـوط بـه امسـال نیسـت و طـی چنـد سـال 
به دلیـل پرداخـت نکـردن مطالبـات از سـوی مدیـران وقـت ایـن باشـگاه ها، 
کـه حـالا تیم هـای تحـت پوشـش  را در  تقریبـا بدهی هایـی به وجـود آمـده 
تنگنـا قـرار داده اسـت. هـر سـاله مجمـع عمومـی صنایـع مـس بخشـی از سـود 
سـالیانه ایـن شـرکت کـه چیـزی حـدود 2 درصـد اسـت را بـه ورزش اختصـاص 
ینه هـای  می دهنـد و ایـن بودجـه بیـن باشـگاه های مختلـف بـا توجـه بـه هز

هـر ساله شـان تقسـیم می شـود. در مـورد تیـم مس رفسـنجان هـم همیـن اتفـاق 
یـادی از آن را  یافـت کـرده و بخـش ز افتـاده آنهـا تقریبـا بودجـه مـورد نظـر را در
صـرف بدهی هـای گذشـته کردنـد تـا پنجـره نقل وانتقـالات ایـن باشـگاه در 
ابتـدای فصـل بـاز شـود. از طرفـی 30 درصـد از مطالبـات فصـل جدیـد را نیـز بـه 
یکنان پرداخت کردند. در نیم فصل نیز مجبور به پرداخت بخش دیگری  باز
یکـن بـه خدمـت  از بدهی هـا شـدند تـا پنجـره زمسـتانی را بـاز کـرده و چنـد باز
یافـت کـرده  بگیرنـد. بـه ایـن ترتیـب به نظـر می رسـد مسـی ها بودجـه خـود را در
یکنـان چیـزی  و صـرف هزینه هـا کردنـد و حـالا بـرای پرداخـت مطالبـات باز

بیـش از بودجـه مـورد تصویـب می خواهنـد. 
آیا در چنین شـــرایطی صنایع مس حاضر می شـــود بیش از مجوز تایید شـــده 
به این باشـــگاه پول پرداخت کنند؟ گویا در تعطیلات میان فصل جلســـاتی 
که پورمحمدی در تهران با مدیران بالادست خود داشت، قول مساعد گرفت 
و الحاقیـــه و متمـــم برای پرداخت پول مجدد به باشـــگاه مس پذیرفته شـــده 
اســـت، اما زمانی برای این پرداخت مشـــخص نکردند و به همین دلیل این 
باشگاه دچار مشکل شد. گویا مسی ها در این مدت ۴0 درصد از بدهی های 
گذشـــته را نیز پرداخت کردند اما چیزی که درحال حاضر مهم اســـت شرایط 
ی باشگاه مس رفسنجان است. نویدکیا با حضور در جمع مسی ها نه تنها  جار
به لحاظ فنی تاثیر مثبتی در عملکرد این تیم گذاشـــت، بلکه به لحاظ مالی 
نیـــز بـــا فعالیتـــی که در بازار نقل وانتقالات داشـــت حـــدود ۴0 میلیارد در حق 
، نیما  ایـــن تیـــم صرفه جویی کـــرد. در ابتدا موافقت او با جدایـــی خدابنده لو
پاد باعث شـــد آنها قرارداد خود را به باشـــگاه بخشیده  ی، شـــیمبا و آذر انتظار
یافت رضایتنامه مبلغ قابل توجهی به حساب  و بعضی از آنها نیز در ازای در
یـــز کردنـــد. از طرفی به جای این نفرات تنهـــا نزدیک به 1۴ میلیارد  باشـــگاه وار

یکن هزینه کرد.  برای جذب باز
پورمحمـــدی کـــه فکر می کند برخی مخالف مدیریت او هســـتند مدتی قبل 
استعفا داده بود. او می گوید: »چرا نه با استعفای من موافقت می شود نه تزریق 
مالی می شـــود؟ همه ســـرگردانیم. با اینکه پرداختی به باشگاه مس رفسنجان 
مصوب شـــده بود، به شـــرکت مس اعلام کردم با اســـتعفای من موافقت کند، 

یکنان شرمنده شوم.« چرا که نمی خواهم مقابل سرمربی و باز
هر چند به نظر می رســـد شـــرایط در باشـــگاه مس به شـــدت بحرانی است اما 
عوامل این باشـــگاه بســـیار امیدوارند طبق قولی که برای پرداخت پول به آنها 
کتور مبلغ مورد نظر به حساب شان واریز شده  ی با ترا داده شده تا قبل از باز
و با عملی کردن وعده مدیران باشـــگاه مس، محرم نویدکیا به تیم برگشـــته و 

ی نیمکت بنشیند.  کتور رو ی با ترا در باز

نویدکیا قول بازیکنان مس را تلافی کرد

دلشوره در باشگاه مس؛ امروز پول واریز می شود؟ 


